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Protokół nr 32-3/2017 z  posiedzenia 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 15 lutego 2017 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

 
 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 16:15. 
 
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 5-osobowym składzie, wg załączonej  
listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2  
do protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 
Rady Miasta Gdańska. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że po ustaleniu porządku posiedzenia wpłynęły 
następujące projekty uchwał do zaopiniowania przez Komisję Edukacji: 
- w sprawie utworzenia Gdańskiego Zespołu Schronisk i Sportu Szkolnego  
w Gdańsku – druk 1008, 
- w sprawie zamiaru likwidacji Ośrodka Kształcenia Ustawicznego Nauczycieli przy 
Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku – druk 1009, 
- w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2017 r. za kształcenie 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Miasta Gdańska – druk 1010. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji w związku z późnym wpływem 
projektów uchwał zgłosił wniosek formalny o nie wprowadzanie druków 1008, 1009 
oraz 1010 do bieżącego porządku posiedzenia Komisji, jednocześnie zaproponował 
opiniowanie powyższych projektów w terminie późniejszym, co umożliwiłoby 
zapoznanie się  z ich treścią. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem powyższego wniosku.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 2 głosami „za” przy 3 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – nie przyjęła 
wniosku o nie wprowadzanie projektów uchwał o numerach druków 1008, 1009  
i 1010 do porządku posiedzenia Komisji. 
 
Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

 
1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska –  
druk 1005. 
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2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk 1006. 

  
3. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” 
poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1  
w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Gdańsku 
oraz nadania jej statutu - druk 964. 

  
4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Gdańskiej Akademii 

Seniora z siedzibą w Gdańsku przy al. Gen. Józefa Hallera 16/18 –  
druk 992.  

  
5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie włączenia Gdańskiej Akademii 

Seniora przy al. Gen. Józefa Hallera 16/18  do Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego nr 1 przy al. Gen. J. Hallera 16/18 w Gdańsku 
– druk 993. 

  
6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Gdańskiego Zespołu 

Schronisk i Sportu Szkolnego w Gdańsku – druk 1008. 
7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Ośrodka 

Kształcenia Ustawicznego Nauczycieli przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18  
w Gdańsku – druk 1009. 

  
8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2017 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych  
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miasta 
Gdańska – druk 1010. 

  
9. Sprawozdanie za 2016 r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach  
i placówkach prowadzonych przez Gminę Miasto Gdańsk. 

  
10. Reforma oświaty – raport z przygotowań. 

  
11. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Porządek posiedzenia przyjęto 3 głosami „za” przy 1 „przeciw”  
i 1 „wstrzymującym się”.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
 

PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 1005. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1005 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 23 lutego 2017 r.  
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Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 3 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały - OPINIA  Nr 32-3/175/19/2017.  
 

 
PUNKT 2 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk 1006. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1006 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 23 lutego 2017 r.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 3 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały - OPINIA  Nr 32-3/176/20/2017.  
 
 

PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie utworzenia 
jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez 
połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu 
Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej statutu - 
druk 964. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 964 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 23 lutego 2017 r.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Poinformowała m. in. że 
NSZZ „Solidarność” nie wnosi uwag w zakresie zmian dotyczących jednostek 
oświatowych, podnosi jedynie przekazanie do GCUW jednostki Centrum 
Hewelianum. Zarząd Oddziału ZNP w Gdańsku stoi na stanowisku, że na powyższym 
etapie włączenie jednostki poza oświatowej burzy przyjęte założenie i jest nie 
wskazane. Powyższe opinie zostaną przekazane Radnym Miasta. 
 
Opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału w Gdańsku stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
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Opinia NSZZ „Solidarność” Komisji Międzyzakładowej Pracowników Oświaty  
i Wychowania w Gdańsku stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Pani Bożena Brauer – Przedstawiciel NSZZ „Solidarność” w Gdańsku zapytała  
o lokalizacje nowej jednostki. 
 
Pan Piotr Kowalczuk – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska odpowiedział, że nowa 
siedziba dla placówek, które będą przechodzić w maju i w lipcu, będzie 
zlokalizowana na Stogach. 
 
Pani Bożena Brauer – Przedstawiciel NSZZ „Solidarność” w Gdańsku zapytała  
o współprace z małymi szkołami, w tym o prace które będą nadal wykonywane  
w szkołach. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
odpowiedziała, że w większości szkół, w których zdarzało się, że nie ma komu 
przydzielić obowiązków księgowej, to ustalono zatrudnienie pracownika  
w niepełnym wymiarze czasu pracy, natomiast są to sporadyczne przypadki. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 3 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką - OPINIA  Nr 32-
3/177/21/2017.  

 
 

PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Gdańskiej Akademii 
Seniora z siedzibą w Gdańsku przy al. Gen. Józefa Hallera 16/18 – druk 992.  
 
Oryginał projektu uchwały druk 992 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 23 lutego 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna  Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o roczny budżet 
Akademii Seniora oraz jego przeznaczenie.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
odpowiedział, że wynosi on 100 tys. zł, który przeznaczony jest na szkolenia, kursy 
oraz całą ofertę Akademii Seniora. 
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Radna  Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała ile osób będzie mogło 
miesięcznie skorzystać z Akademii. 
 
Pan Piotr Kowalczuk – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska odpowiedział, że obecne 
korzysta około 300-500 osób rocznie.  
 
Radna  Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o koszty ponoszone przez 
seniorów. 
 
Pan Piotr Kowalczuk – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska odpowiedział, że zajęcia 
będą bezpłatne. 
 
Radna  Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji poprosiła o przekazanie radnym 
informacji na temat biznesplanu Akademii Seniora. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- OPINIA  Nr 32-3/178/22/2017.  
 

 
PUNKT 5 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie włączenia Gdańskiej Akademii Seniora 
przy al. Gen. Józefa Hallera 16/18  do Centrum Kształcenia Zawodowego  
i Ustawicznego nr 1 przy al. Gen. J. Hallera 16/18 w Gdańsku – druk 993. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 993 znajduje się przy protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 23 lutego 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań. Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- OPINIA  Nr 32-3/179/23/2017.  
 

 
PUNKT 6 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Gdańskiego Zespołu 
Schronisk i Sportu Szkolnego w Gdańsku – druk 1008. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1008 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 23 lutego 2017 r.  
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Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Anna Wirska – członek Komisji poinformowała, że nie są przeciw 
powyższym projektom uchwał, natomiast wstrzymują się ze względu na późne 
przekazanie projektów oraz brak opinii związków zawodowych.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
poinformował, że pomysł został przepracowany z dyrektorami obydwu placówek. 

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy w związku  
z podjęciem przedmiotowej uchwały planuje się zwolnienia pracowników. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
odpowiedział, że nie planuje się zwolnień. 
 
Radna Anna Wirska – członek Komisji zwróciła uwagę na to, że nie planuje się, ale 
nie wiadomo jak będzie w rzeczywistości.  
 
Pan Piotr Kowalczuk – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska powiedział, że w związku 
z tym, że będzie dwóch dyrektorów, to jeden z nich będzie zwolniony z pełnienia 
swojej funkcji. 
 
Pani Bożena Brauer – Przedstawiciel NSZZ „Solidarność” w Gdańsku zwróciła 
uwagę na niewiedzę pracowników o planowanych zmianach. 
 
Pan Piotr Kowalczuk – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska zaznaczył kwestie 
wypracowania koncepcji z dyrektorami szkół. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji powiedział, że gdyby poinformować 
mieszkańców, że radni otrzymali projekt uchwały o godzinie 13:45, natomiast dwie 
i pół godziny później decydują o utworzeniu, likwidacji placówek, to nikt nie 
wziąłby tego na poważnie. Powiedział, ze gdyby opiniowanie projektów uchwał było 
przeniesione na inny dzień, to dziś nie byłoby głosów, że ktoś o czymś nie wie. 
 
Pan Piotr Kowalczuk – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska powiedział, że 
przygotowane projekty uchwał mają kilka stron, a ich przygotowanie nastąpiło 
zgodnie z procedurami, jednocześnie przeprosił radnych za dyskomfort pracy.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała o termin wprowadzenia 
zmian oraz o możliwość powrotu do dyskusji. 
 
Pan Piotr Kowalczuk – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska odpowiedział, że zmiany 
mają wejść w życie od 1 września br. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
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USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 3 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały - OPINIA  Nr 32-3/180/24/2017.  

 
 

PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Ośrodka 
Kształcenia Ustawicznego Nauczycieli przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18  
w Gdańsku – druk 1009. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 1009 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 23 lutego 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji poruszył kwestie istoty powyższego 
projektu uchwały oraz braku czasu na zapoznanie się z projektem. Zapytał o opinie 
związków zawodowych. 
 
Pani Bożena Brauer – Przedstawiciel NSZZ „Solidarność” w Gdańsku powiedziała, 
że opinia nie została jeszcze przygotowana. 
 
Pan Piotr Kowalczuk – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska poinformował, że  
w związku z reformą oświaty środki kierowane do OKUN muszą być skierowane do 
placówek edukacyjnych. Brak jest uzasadnienia na dalsze prowadzenie tej 
placówki. Uwolnienie środków pozwoli na to, by w realny sposób budować politykę 
kadrową placówek edukacyjnych. Jest to również związane z wprowadzeniem 
reformy oświaty. Nie będzie też redukcji kadr.  
 
Pani Bożena Brauer – Przedstawiciel NSZZ „Solidarność” w Gdańsku powiedziała, 
że sposób pracy nad tą uchwała nie jest do przyjęcia. Pani Walkiewicz od niej się 
dowiedziała o sytuacji placówki, nie ma pewności czy pracownicy o tym wiedzą. 
Zwróciła również uwagę na brak czasu na zebranie szerszych opinii. 
 
Pan Piotr Kowalczuk – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska zwrócił uwagę, że 
dyrektorem placówki CKZiU jest pan Różycki, który wie o planowanych zmianach. 
Jest to sytuacja porządkująca. Zagwarantował, ze nikt z ośrodka nie straci pracy. 
 
Radna Anna Wirska – członek Komisji zapytała co było powodem decyzji  
o likwidacji OKUN, czy to nauczyciele nie chcieli korzystać z jego ofert. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
powiedział, że większość nauczycieli korzysta w form płatnych. Natomiast w tym 
roku będzie potrzeba przekwalifikowania wielu nauczycieli. 
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Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji poprosił o czas na zapoznanie się  
z opiniami oraz z odpowiednimi danymi. Likwidacja OKUN nie jest konsekwencją 
reformy oświaty. 
 
Pan Piotr Kowalczuk – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska powiedział, że jest to 
szansa na lepsze wykorzystanie środków w wysokości 500 tys. zł. Ponownie 
zapewnił o braku zagrożenia utraty zatrudnienia. 
 
Pani Alina Molska – Przedstawiciel ZNP Oddział w Gdańsku w związku  
z wcześniejszymi planami likwidacji OKUN w roku szkolnym 2014/2015 zapytała czy 
do dnia dzisiejszego nastąpiły jakieś zmiany, czy przeprowadzono audyt. Zapytała 
również o wyjaśnienie zdania zawartego w uzasadnieniu, że dalsze utrzymanie 
ośrodka wymagałoby od organu prowadzącego znacznych inwestycji na rozwój.  
 
Pan Piotr Kowalczuk – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska odpowiedział, że nie 
będzie negatywnie oceniać ośrodka, natomiast chciałby aby pani Walkiewicz 
odeszła na zasłużoną emeryturę. Audyt nie był konieczny, wystarczająca jest opinia 
dyrektorów gdańskich szkół.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
wypowiedział się w kwestii pytania dotyczącego uzasadnienia. Dalsza część 
wypowiedzi niewyraźna. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 3 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały - OPINIA  Nr 32-3/181/25/2017.  

 
 

PUNKT 8 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2017 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych  
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miasta 
Gdańska – druk 1010. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 1010 znajduje się przy protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 23 lutego 2017 r.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu jest 
napisane, że projekt został pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe  
i zapytał skąd pewność, że taka będzie opinia związków, skoro projekt dopiero 
został przekazany.  
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Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
powiedział, że na sesji będzie przedstawiona odpowiednia opinia. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji zaproponował, żeby nie wpisywać 
powyższego zdania do uzasadnienia. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
powiedział, że w roku poprzednim związki zawodowe nie opiniowały powyższego 
projektu uchwały. Natomiast tempo związane z pracami nad uchwałą ma na celu 
jak najszybsze przekazanie środków finansowych do placówek oraz wynika  
z oczekiwania na akty wykonawcze.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji w związku z brakiem opinii 
związków zawodowych poprosiła, żeby w uzasadnieniu nie było informacji  
o pozytywnej opinii związków. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
poinformował, że bez pozytywnej opinii związków zawodowych ta uchwała nie 
może wejść w życie.   
 
Ustalono przeniesienie opiniowania projektu uchwały w dniu 23 lutego 2017 r. 
podczas dodatkowego posiedzenia Komisji Edukacji o godz. 8:55. 
 
Komisja przystąpiła do obradowania kolejnego punktu w porządku posiedzenia. 
  

 
PUNKT 9 

Sprawozdanie za 2016 r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Gminę Miasto Gdańsk. 

 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego przedstawił 
informację stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy samorządy 
uczestniczą w pracach nad podwyżkami dla nauczycieli oraz czy znane są ich kwoty. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego powiedział, że 
uczestniczą w pracach na poziomie ministerialnym. W związku z tym, że trwają 
prace nie są znane dokładne podwyżki. Na dzień dzisiejszy subwencja pokrywa 
koszty związane z zatrudnieniem kadr. Podwyżki mają dotyczyć tylko nauczycieli. 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę na niską pensję 
nauczyciela stażysty przy 40 godzinach pracy. 
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do obradowania kolejnego punktu  
w porządku posiedzenia.  
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PUNKT 10 
Reforma oświaty – raport z przygotowań. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
powiedział, że podczas ostatniej sesji Rady Miasta Gdańska zostały przyjęte 
projekty sieci szkół, które przekazano do zaopiniowania związkom zawodowym oraz 
Pomorskiemu Kuratorowi Oświaty zgodnie z harmonogramem. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego poinformowała 
o odbyciu rozmowy z Pomorską Kurator Oświaty, która zwróciła m.in. uwagę na 
temat sytuacji szkół sportowych. Zaznaczył, że miasto chce współuczestniczyć  
w organizacji funkcjonowania tego typu szkół. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego dodał, że 
w ostatnim czasie odbyły się dwa spotkania ze szkołami o profilu sportowym. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego powiedział, że 
aktualnie odbywają się konkursy na dyrektorów szkół, na początek szkół, które 
czekają najmniejsze zmiany w związku z reformą oświaty. Rozpoczęły się również 
działania komunikacyjne na stronie gdansk.pl oraz Gdańskiej Platformie 
Edukacyjnej. 18 marca w ECS odbędzie się konferencja pn. „Dokąd zmierzasz 
szkoło”. Został złożony wniosek na program osłonowy dla 150-20 nauczycieli. 
Niedługo wszyscy nauczyciele będą mieć zakładane adresy e-mailowe na GPE.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
powiedział, że trwają spotkania w placówkach z udziałem przedstawicieli Dyrekcji 
Rozbudowy Miasta Gdańska oraz Wydziału Rozwoju Społecznego. Również trwają 
spotkania dotyczące zmian funkcjonalności Gdańskiej Platformy Edukacyjnej. 
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego poinformował, 
że kończy się proces wdrażania centralnego Vat-u. Ponadto po wakacjach wszystkie 
placówki mają mieć zunifikowane adresy e-mail oraz stron www. 
 
Pani Halina Mężyk – Przedstawiciel ZNP Oddział w Gdańsku powiedziała, że 
związki zawodowe dostrzegają ogromny wkład Wydziału Rozwoju Społecznego  
w związku  z reformą oświaty. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji podziękował dyrektorowi Wydziału 
Rozwoju Społecznego za przygotowanie dobrych rozwiązań. Poprosił, by 
maksymalnie rozpowszechnić uchwały podjęte przez Radę Miasta dotyczące 
reformy szkolnictwa. Zaproponował, by uchwały zamieścić na stronach 
internetowych szkół.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego przedstawił 
rozwiązanie polegające na tym, że dyrektorzy otrzymają panele do zamieszczenia 
do stronach szkół wraz z odpowiednimi linkami. 
 
Pani Bożena Brauer – Przedstawiciel NSZZ „Solidarność” zapytała o informacje 
dotyczące prognoz utraty pracy przez nauczycieli. 
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Radny Piotr Gierszewski – członek Komisji powiedział, że zaskakująca jest liczba 
nauczycieli – 65% -  w gimnazjach, którzy mają stracić pracę. Dyrektorzy szkół 
zrozumieli pismo WRS w ten sposób, by przedstawić skrajnie negatywny ruch 
kadrowy. Szkoły podstawowe nie wykazywały zapotrzebowania kadrowego.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
powiedział, że dane przedstawione podczas sesji były obiektywne, a dyrektorów 
szkół poproszono o szacowanie, poproszono również o wskazanie potrzebnych 
wakatów. Część z tych osób to nauczyciele zatrudnieni w edukacji 
wczesnoszkolnej, gdzie jest podwójny rocznik.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 

 
PUNKT 17 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Omówiono nadesłaną korespondencję, która została przekazana członkom Komisji 
Edukacji pocztą elektroniczną. 
 
Nie było bieżących spraw oraz wolnych wniosków. Na tym posiedzenie zakończono. 
Godz. 18:30.   
 
 

 
 

Przewodnicząca  
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

 
dr Żaneta Geryk 

 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Karolina Mróz, Biuro Rady Miasta Gdańska 


